
Rada Gminy Miedźno
Komisja Budżetu, Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia

Protokół nr 37/2022

XXXVII Posiedzenie w dniu 19 października 2022 
Obrady rozpoczęto 19 października 2022 o godz. 13:30, a zakończono o godz. 15:22 tego samego dnia.
W posiedzeniu wzięło udział 7 członków.
Obecni:
1. Zbigniew Graj
2. Małgorzata Grzyb
3. Dorota Miśkiewicz
4. Ewelina Stobiecka
5. Agnieszka Szczypiór
6. Małgorzata Szymonik
7. Mirosław Zielonka
Goście:
1. Grażyna Borycka – Skarbnik;
2. Danuta Grzelińska – Podinspektor w Referacie Finansowym;
3. Dariusz Nowak – Inspektor w Referacie Gospodarki Komunalnej;

1. Otwarcie posiedzenia komisji.
Otwarcia posiedzenia Komisji oraz przywitania obecnych na posiedzeniu radnych i gości dokonała 
przewodnicząca Ewelina Stobiecka. Przedstawił proponowany porządek obrad.
1. Otwarcie posiedzenia komisji.
2. Analiza wykonania budżetu za III kwartały 2022 roku.
3. Zaopiniowanie projektów uchwał.
4. Sprawy różne.
5. Zakończenie posiedzenia komisji.
Wobec braku propozycji zmian Przewodnicząca poddał porządek obrad pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
przyjęcia porządku obrad.
Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (6)
Zbigniew Graj, Małgorzata Grzyb, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, 
Mirosław Zielonka
BRAK GŁOSU (1)
Dorota Miśkiewicz
Porządek obrad został przyjęty.

2. Analiza wykonania budżetu za III kwartały 2022 roku.
Skarbnik omówiła analizę wykonania budżetu za III kwartały 2022 roku.
Radna Miśkiewicz zapytała czy gminne Ochotnicze Straże Pożarne zostały zaopatrzone w tabletki jodku 
potasu. 
Skarbnik odpowiedziała, że całość tabletek przekazana została do Ośrodka Zdrowia w Miedźnie.
Wobec braku innych pytań Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad.

3. Zaopiniowanie projektów uchwał.
a) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Miedźno.
Inspektor Dariusz Nowak omówił projekt uchwały.
Wyjaśnił,  że  chodzi  o  działkę  znajdującą  się  w  pasie  drogowym przed  mleczarnią  w  miejscowości
Miedźno. Powiedział również, że planowana w tym miejscu była kiedyś zatoczka dla autobusów jednak
okazało się, że aby zrobić zatoczkę autobusową potrzebne jest dużo więcej metrów pasa niż tam jest.



Radny Graj zapytał ile metrów ma ta działka i za jaką cenę zostałaby sprzedana.
Inspektor Nowak odpowiedział, że działka ma ok 87 metrów kwadratowych a wyceniona została przez
rzeczoznawce na ok 6 tysięcy złotych.
W związku z brakiem pytań projekt uchwały został poddany pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Głosowano w sprawie:
zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Miedźno.
Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
PRZECIW (1)
Zbigniew Graj
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5)
Małgorzata Grzyb, Dorota Miśkiewicz, Ewelina Stobiecka, Małgorzata Szymonik, Mirosław Zielonka
NIEOBECNI (1)
Agnieszka Szczypiór
Większość członków Komisji wstrzymało się od głosu.

b) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości Skarbu 
Państwa w drodze darowizny.
Inspektor Dariusz Nowak omówił projekt uchwały.
Radna Stobiecka zabrała głos mówiąc, że jest wdzięczna Gminie za to, że zajęła się tematem nabycia
nieruchomości od Skarbu Państwa. Powiedział, że w Ostrowach nad Okszą jest bardzo dużo dróg które
mają status „nieuporządkowany”, przez co Gmina nie ma możliwości zrobienia czegokolwiek na tych
drogach. Dodała, że takie uporządkowanie dało by na pewno większe możliwość gminie.
W związku z brakiem pytań projekt uchwały został poddany pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości Skarbu Państwa 
w drodze darowizny.
Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (6)
Zbigniew Graj, Małgorzata Grzyb, Dorota Miśkiewicz, Ewelina Stobiecka, Małgorzata Szymonik, 
Mirosław Zielonka
NIEOBECNI (1)
Agnieszka Szczypiór
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.

c) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od Skarbnik 
Skarbnik Grażyna Borycka omówiła projekt uchwały.
Radnych mocno zaniepokoiła  sytuacja,  która  ma na  celu  wprowadzenie  kolejnych  podwyżek stawek
podatkowych. Podjęto rozmowy na temat zmniejszenia podanych kwot w projekcie uchwały.
Przewodnicząca  Stobiecka  złożyła  formalny  wniosek,  aby  zmniejszyć  stawkę  podaną  w  projekcie
uchwały dotyczącą podatku od budynków lub ich części:
a) mieszkalnych na kwotę – 0,86 zł od 1 m ² powierzchni użytkowej;
b) związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej - 24,73 zł od 1 m ² powierzchni użytkowej;
e) pozostałych - 5,52 zł od 1 m ² powierzchni użytkowej.
Głosowano wniosek w sprawie:
zmian stawek: punkt 2) a) z kwoty 0,90 zł na kwotę 0,86 zł b) z kwoty 25,80 zł na kwotę 24,73 zł e) z 
kwoty 5,76 zł na kwotę 5,52 zł. 
Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (6)



Zbigniew Graj, Małgorzata Grzyb, Dorota Miśkiewicz, Ewelina Stobiecka, Małgorzata Szymonik, 
Mirosław Zielonka
NIEOBECNI (1)
Agnieszka Szczypiór
W związku z brakiem pytań projekt uchwały został poddany pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.
Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
PRZECIW (6)
Zbigniew Graj, Małgorzata Grzyb, Dorota Miśkiewicz, Ewelina Stobiecka, Małgorzata Szymonik, 
Mirosław Zielonka
NIEOBECNI (1)
Agnieszka Szczypiór
Projekt uchwały został zaopiniowany negatywnie.

d) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 
transportowych.
Skarbnik Grażyna Borycka omówiła projekt uchwały.
W związku z brakiem pytań projekt uchwały został poddany pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 
transportowych.
Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (6)
Zbigniew Graj, Małgorzata Grzyb, Dorota Miśkiewicz, Ewelina Stobiecka, Małgorzata Szymonik, 
Mirosław Zielonka
NIEOBECNI (1)
Agnieszka Szczypiór
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywne.

4. Sprawy różne.
Spraw różnych brak.

5. Zakończenie posiedzenia komisji.
Przewodnicząca Stobiecka zamknęła posiedzenie Komisji o godz. 15.22.

Przewodnicząca Komisji
(-) Ewelina Stobiecka

Przygotował(a): Daria Piątek

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


